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Abstract (en)
In an electrical connector, one element (B) of the elements (A, B) of which has a ring (11) for mechanical coupling and for mechanically locking
this coupling, this ring being formed by an inner ring (12) provided for the coupling and by an outer ring (13) provided for the locking, there are also
provided releasable locking means (18, 21) associated with the ring (11) and arranged so as to prevent any actuation of the latter while the elements
(A) and (B) are not engaging. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dans un connecteur électrique dont l'un (B) des éléments (A, B) possède une bague (11) d'accouplement mécanique et de verrouillage mécanique
de cet accouplement, cette bague étant constituée d'une bague intérieure (12) prévue pour l'accouplement et d'une bague extérieure (13) prévue
pour le verrouillage, il est aussi prévu des moyens de blocage relâchable (18, 21) associés à la bague (11) et agencés pour empêcher tout
actionnement de celle-ci tant que les éléments (A) et (B) ne sont pas coopérants.
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